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Abstract (en)
[origin: US4578655A] A filter comprising a metal case having a metal base and a lid forming a guide of any section but under cut-off, that is to say
which does not allow guided propagation. Cylindrical dielectric resonators are in contact with the metal securing base and the resonators resonate
then in the TM010 mode. For frequency tuning of the filter, the distance between the bottom of the lid and the ends of the dielectric resonators
supported by the base is variable. The invention applies more especially to tuneable band-pass filters.

Abstract (fr)
Le filtre comporte un boîtier métallique (7) associé à un socle métallique (6) formant un guide de section quelconque mais sous la coupure, c'est-
à-dire qui ne permet pas la propagation guidée. Des résonateurs diélectriques cylindriques (1, 2, 3) sont en contact avec le socle de fixation
métallique (6) et les résonateurs résonnent donc en mode TM010. Pour l'accord en fréquence du filtre, la distance entre le fond du boîtier (7) et les
extrémités des résonateurs diélectriques portés par le socle est variable. Application, notamment, aux filtres passe-bande accordables.
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